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Opening politiek seizoen 2020-2021 

Op zondag 6 september van 16:00-18:00 uur openen we het politiek seizoen 2020-2021 met een gezel-
lige borrel in  Strandpaviljoen PLAZAND in Zandvoort (maximaal 30 minuten fietsen vanuit de omliggende 
gemeenten, 2 minuten lopen van station Zandvoort, betaald parkeren langs de boulevard, op het par-
keerterrein bij Dirk van den Broek of in de garage van het Louis Davids Carré). Rekening houdend met de 
Coronarichtlijnen is er in de zaal ruimte voor 60 personen, maar ook het aangrenzende terras is gereser-
veerd, dus er kunnen meer mensen langskomen. Tijdens deze bijeenkomst zullen er nog een aantal 
speldjes uitgereikt worden aan leden die 25 jaar of 50 jaar lid zijn van de Partij van de Arbeid en wordt 
ook de aftrap gegeven voor de campagne voor de Tweede Kamerverkiezing in maart 2021. 
We hopen natuurlijk op mooi weer en een goede opkomst. Noteer de datum vast in uw agenda. 
 

 

Jeroen Olthof stelt zich voor 
De wittebroodsweken zijn voor hem voorbij. 
Dus tijd om kennis te maken met Jeroen Olthof, sinds 
9 maart jl. gedeputeerde Mobiliteit en Bereikbaarheid, 
Leefbaarheid, Gezondheid en Milieu, Luchtvaart en 
Schiphol bij de Provincie Noord-Holland.  
Bas Sepers, schaduwraadslid van de PvdA fractie in 
Haarlem, ging langs voor een interview voor De Pro-
vinciaal en maakte er een mooie rapportage van.  
 
In de nieuwsbrief van de provincie Noord-Holland 
gaat Jeroen Olthof in op de noodzaak van vertrouwen 
als basis voor samenwerking en het eerlijk schetsen 
van dilemma’s in contacten met burgers en maat-
schappelijke organisaties. Voor de komende drie jaar 
ziet hij bereikbaarheid, verduurzaming en verkeersvei-
ligheid als de grootste uitdagingen. Niet alleen voor 
de provincie en gemeenten, maar voor alle inwoners, 
bedrijven en maatschappelijke organisaties in Noord-
Holland. “Het is onze uitdaging”.  

https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/maak-kennis-met-jeroen-olthof/
https://www.noord-holland.nl/Actueel/Archief/2020/Juli_2020/De_wittebroodsweken_van_Jeroen_Olthof


 

• Breng een bezoek aan “De wezens van de kathe-
draal” in de Koepelkathedraal in Haarlem of beklim 
de torens en geniet van het uitzicht op 60 meter bo-
ven straatniveau. 
 

• Maak kennis met de grote verscheidenheid in het 
werk van de Haarlemse Gerrit van Dijk (overleden 
2012), kunstschilder, animatiefilmer, cartoonist, re-
gisseur en acteur. Hij stond o.a. aan de wieg van de 
Filmschuur en baarde opzien door zijn ludieke acties 
rondom de Haarlemse politiek en het cultuurbeleid. 
Tot en met 27 september is een hommage aan zijn 
werk te zien in 37PK, Platform  voor Kunsten, Groot 
Heiligland 37, Haarlem. 

UITGEWOOND!  Herhaalde oproep om ervaringen te delen met de werkgroep Wonen en Ruimte 
Jongeren zijn het zat dat er voor hen geen betaalbare woonruimte beschikbaar is.  
De wachttijd voor een sociale huurwoning is in deze regio meer dan acht jaar. Particuliere verhuurders, 
de goede uitgezonderd, deinzen er niet voor terug om onredelijk hoge huurprijzen te vragen in combina-
tie meteen  tijdelijk contract, onduidelijke servicekosten en sleutelgeld. En jongeren die naar de huur-
commissie stappen om vast te laten stellen wat wel een redelijke huur is worden “weggepest” zodat de 
woonruimte beschikbaar komt voor een ander. Jongeren voelen zich radeloos en zijn daarom begonnen 
met acties. Daarnaast is met steun van de Jonge Socialisten een petitie gestart. Ze vinden dat zowel de 
minister van Wonen, Kajsa Ollongren (D66) als de landelijke en lokale politiek te weinig doen om dit pro-
bleem op  korte termijn op te lossen. De werkgroep Wonen en Ruimte roept jongeren op hun ervaringen 
te delen en eventueel voorstellen te doen om tot oplossingen te komen.  
 
Niet iedereen zoekt gelijk naar een grote woning. Zijn kleinschalige woningen van 30 tot 50 m2 met ge-
deelde voorzieningen zoals in het Haarlemse  project New Harlem een oplossing? Zijn er andere ge-
schikte locaties voor dit type wonen? Wat zijn eventuele alternatieven? Wat is in praktijk voor jongeren 
en andere woningzoekenden het grootste probleem? Mail je ervaringen naar Dion Heinis, coördinator 
van de werkgroep Wonen en Ruimte. 
De werkgroep wil in oktober een politiek café organiseren om met betrokken PvdA-leden en andere ge-
interesseerden  te verkennen wat mogelijke nieuwe woonvormen kunnen zijn en wat er in Bloemendaal, 
Haarlem, Heemstede en Zandvoort de komende vier jaar moet veranderen om jongeren meer kans te 
bieden op betaalbare huisvesting. We hopen dat dat mooie input oplevert voor de lokale verkiezingspro-
gramma’s van de PvdA! Wil je nu al een indruk krijgen van de voornemens op het thema wonen in het  
concept PvdA verkiezingsprogramma voor de Tweede Kamerverkiezingen van 2021, klik dan hier.   

 

Haarfijn 
Onder deze werktitel organiseren de Rooie Vrouwen 
van de PvdA Zuid-Kennemerland samen met De Plet-
terij een debatreeks over de positie van de vrouw.  
 
Haarfijn, omdat aandacht wordt besteed aan thema’s 
die voor vrouwen van belang zijn en haar leven fijner 
maken, met: 
• een brede inhoudelijke, politieke en maatschappe-

lijke discussie over de economische, politieke en 
persoonlijke positie van vrouwen; 

• betrokkenheid vanuit vrouwenorganisaties en poli-
tieke partijen uit de regio Zuid-Kennemerland 

https://www.koepelkathedraal.nl/de-wezens-van-de-kathedraal/
https://www.koepelkathedraal.nl/de-wezens-van-de-kathedraal/
https://37pk.nl/nieuws/134706/Tentoonstelling-Gerrit-van-Dijk-een-Hommage
http://www.uitgewoond.nl/
http://www.woneninnewharlem.nl/
mailto:d.harkes@kpnmail.nl
https://www.pvda.nl/verkiezingen/verkiezingsprogramma/zeker-zijn-van-een-fijne-woning/
https://www.google.nl/imgres?imgurl=https%3A%2F%2Fwww.mikado-welzijn.nl%2Fwp-content%2Fuploads%2F2015%2F07%2Fleukedingendoen.jpg&imgrefurl=https%3A%2F%2Fwww.mikado-welzijn.nl%2Fsamen-leuke-dingen-doen%2F&docid=u7wBVMSm9cWKiM&tbnid=KVnht7gaLiBf1M%3A&vet=10ahUKEwihyLSKi_XfAhVRK1AKHU43DToQMwhKKBMwEw..i&w=1100&h=1000&bih=651&biw=1366&q=doen!&ved=0ahUKEwihyLSKi_XfAhVRK1AKHU43DToQMwhKKBMwEw&iact=mrc&uact=8


 

• pittige discussie, waarin tegenspraak niet uit de 
weg wordt gegaan; 

• focus op concrete activiteiten en gemeentebeleid 
om de positie van vrouwen te verbeteren 

We kiezen voor “de derde dinsdag” van de maand en 
proberen waar mogelijk een link met de actualiteit en 
de komende verkiezingen te leggen.  
 
De bijeenkomsten zullen plaatsvinden in De Pletterij 
(Lange Herenvest 122, Haarlem) op 20 oktober, 17 
november en 15 december van 20:00-21:00 uur en 
worden live gestreamd. 

Per thema wordt een inleider, coreferent en discussie-
leider gezocht. Het lijkt ons leuk als vrouwelijke PvdA 
raadsleden die laatste rol op zich willen nemen. 

Wil je meedoen of heb je een suggestie voor een inte-
ressant onderwerp? Mail Barbara van Balen. 

 

 

Gezocht twee leden voor de kascontrolecommissie 

Controleren van de jaarrekening en de boekhouding 
van de afdeling is alles wat de kascontrolecommissie 
doet. Niet veel werk, eén keer per jaar in februari, 
maar wel belangrijk werk waarbij zorgvuldigheid ver-
eist is. Een checklist van het partijbureau helpt daar-
bij. De kascontrolecommissie controleert, zodat de Al-
gemene Ledenvergadering van onze afdeling de jaar-
rekening kan goedkeuren. Iedere twee jaar benoemt 
de  Algemene Ledenvergadering een nieuwe kascon-
trolecommissie, bij voorkeur in november. Bob Hila-
rius en Hans Verduin doken de afgelopen twee jaar in 
de boeken. Voor de controle van de jaarrekeningen 
van 2020 en 2021 zoeken we twee nieuwe mensen. 
 
Heb je belangstelling?  
Neem dan contact op met een bestuurslid of vraag 
uitleg aan de leden van de laatste kascontrolecommis-
sie of de penningmeester Diana Harkes. 
Reacties graag voor 15 september 2020. 

 

Geld besparen met de bespaarbon! 
Met kleine energiebesparende maatregelen is vaak 
veel geld te besparen. De Bespaarbon helpt u om uw 
energierekening te verlagen. Met de Bespaarbon mag 
u gratis voor € 50 aan energiebesparende producten 
voor uw woning uitzoeken.  
 
De Bespaarbon is een initiatief van de gemeenten 
Haarlem, Heemstede, Zandvoort en Bloemendaal. 
Daarmee dragen de regiogemeenten bij aan het te-
rugdringen van onze CO2-uitstoot.  

mailto:barbara@barbaravanbalen.nl
mailto:d.harkes@kpnmail.nl


Hoe werkt het?  
U vraagt uw persoonlijke cadeaucode aan 
op www.debespaarbon.nl. Na het ontvangen van de 
code vult u deze in op dezelfde website en zoekt u 
producten uit in onze speciale webshop.  
U bespaart al veel energie en geld door het aanbren-
gen van radiatorfolie en tochtstrips, het plaatsen van 
ledlampen of zelfs met een waterbesparende douche-
kop! In de webshop kunt u een keuze maken uit ver-
schillende producten of kiezen voor een kant-en-klaar 
pakket. Uw bestelling wordt per fietskoerier bij u thuis 
afgeleverd. 
 
Ook energieadvies is mogelijk Woningeigenaren kun-
nen daarnaast ook een gratis energie-advies ter 
waarde van € 75 voor de eigen woning aanvragen. U 
krijgt dan persoonlijke tips en advies over het energie-
zuinig maken van uw huis. Denk daarbij bijvoorbeeld 
aan het aanbrengen van isolatie, zonnepanelen of een 
warmtepomp. Huurders kunnen voor advies terecht 
bij het Duurzaam Bouwloket  of bij hun verhuurder, 
VVE’s  bij het VVE Duurzaamheidsloket . 

 

Nieuws uit Bloemendaal  
Net zoals in alle andere gemeenten stond deze maand 
als piece de résistance de Kadernota 2021 op het pro-
gramma. Veelal is dat een vrij technische aangelegen-
heid, waarbij zaken worden vastgesteld als de hoogte 
van de rekenrente, de te verwachten loonontwikke-
ling, wat indexeringen en hooguit wat tariefaanpassin-
gen. In de daarover gevoerde debatten in de commis-
sies loopt de temperatuur hierover doorgaans niet bij-
zonder op. 
Dit jaar is het echter een geheel ander verhaal. Door 
allerlei oorzaken, enerzijds noodzakelijke investerin-
gen maar anderzijds fikse tegenvallers in de uitgaven 
voor Jeugdzorg en WMO en verdere korting op de uit-
kering uit het Gemeentefonds loopt de schuld snel op. 
Bij niet ingrijpen dreigt deze in 2035 op te lopen tot 
een brandbreedte tussen de 76 en 94 miljoen euro. 
De laagste raming bevindt zich nog altijd ruim boven 
het door de raad verantwoord geachte niveau van 40 
miljoen.  

https://debespaarbon.nl/
https://www.duurzaambouwloket.nl/
https://vveduurzaamheidsloket.nl/
https://www.google.nl/imgres?imgurl=http%3A%2F%2Fwww.stedebouwarchitectuur.nl%2Fstatic%2Fsite%2Fimg%2Fmodule%2Fcontent%2Farticle%2F32050%2Fheader.jpg&imgrefurl=http%3A%2F%2Fwww.stedebouwarchitectuur.nl%2Fvacature%2F170918%2Fbloemendaal-zoekt-stedenbouwkundig-adviseur&docid=6emnE6s9-HEctM&tbnid=y9JXYpO8QYpPhM%3A&vet=10ahUKEwi3-qSKgvXfAhUKZVAKHbzKCmUQMwg-KAAwAA..i&w=1050&h=722&bih=651&biw=1366&q=gemeente%20bloemendaal&ved=0ahUKEwi3-qSKgvXfAhUKZVAKHbzKCmUQMwg-KAAwAA&iact=mrc&uact=8


 

Dreigende bezuinigingen 
Het college stelt de raad daarom voor om een groot 
aantal ombuigingen in de Kadernota vast te leggen.  
 
Die ombuigingen gaan van het weghalen van een slag-
boom aan het Bloemendaalse strand en de fontein 
voor het gemeentehuis, tot het rigoureus snijden in 
voor Bloemendaal belangrijke maatschappelijke voor-
zieningen. Denk bijvoorbeeld aan het afstoten van de 
muziekschool, het minimaliseren van de bibliotheek-
voorziening tot het wettelijk minimum, het vakonder-
wijs gymnastiek bij de basisscholen, beperken van de 
taken van Welzijn Bloemendaal, stoppen met logope-
die aan de basisscholen en – nog lang niet tot slot – 
een fikse verlaging van de subsidies voor de sportver-
enigingen. Al met al een kleine twee miljoen aan om-
buigingen. 

Vanaf de eerste signalen van wat er aan zat te komen hebben wij met meerdere fracties er op gewezen 
dat de voornemens een zogenaamde kerntakendiscussie noodzakelijk maken, en dat die niet kan worden 
gevoerd dan na een intensieve gedachtewisseling  met de inwoners en de maatschappelijke organisaties.  
Wat voor ons al veel langer wordt aangekaart zien we ook nu in de door het college aan de raad voorge-
legde operatie niet terug. Van veel subsidies – alhoewel niet in alle gevallen de juiste term voor maat-
schappelijke uitgaven -  is niet duidelijk wat daarvan het beoogde maatschappelijke effect is. Die discus-
sie willen wij voeren, want pas daarna kun je vaststellen in welke mate die uitgave van belang is. Niet 
“botweg” wegstrepen dus. 
In de aanloop naar de besluitvorming in de raad bleken de meeste fracties daar gaandeweg het zelfde 
over te denken. Dit leidde tot een naar Bloemendaalse maatstaven breed gedragen amendement van 
PvdA, GroenLinks, CDA, D66 en uiteindelijk ook de VVD waarin de ombuigingen uit de Kadernota werden 
weggehaald, en het college al vast een aantal zaken mee werd gegeven. Zo wordt de extra minima-on-
dersteuning in ieder geval niet geschrapt en moeten alle andere genoemde ombuigingen ieder afzonder-
lijk aan een gedegen analyse worden onderworpen. Liberaal Bloemendaal, Hart voor Bloemendaal en 
Zelfstandig Bloemendaal stemden zowel tegen het amendement, als tegen de geamendeerde Kadernota 
zelf. Dat betekent natuurlijk geen einde aan de financiële zorgen. Terwijl ik dit stukje tik zie ik een motie 
voorbij komen van de Zoetermeerse raad, waarin alle raden worden opgeroepen om gezamenlijk in actie 
te komen bij het rijk tegen de ten enenmale onvoldoende middelen voor Jeugdzorg en WMO. Anderzijds 
kan een van de nog te trekken conclusies zijn, dat verhoging van de gemeentelijke belastingen overwo-
gen moet worden. Mits het geldende minimabeleid van toepassing blijft en voor mensen met alleen een 
AOW uitkering de ontheffing blijft gelden zijn wij daar á priori geen tegenstander van. Maar dat er nog 
veel werk aan de winkel is, is duidelijk. 

 

Nieuws uit Haarlem 
Ook in Haarlem stond de Kadernota op de agenda.  
Daarnaast werd in de Voortgangsnota door het col-
lege verslag gedaan van de tot dusver bereikte resul-
taten. Ienke Verhoeff, fractievoorzitter PvdA, blikt hier 
terug op de belangrijkste conclusies. Haar motto voor 
de komende tijd wordt: “Bouwen, bouwen, bouwen”.  
 
Verder aandacht voor: 

• Het verkennen van het regionale draagvlak voor 
een vuurwerkverbod voor de jaarwisseling 
2021/2022 

https://haarlem.pvda.nl/nieuws/kaderbrief-en-voortgangsnota/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/haarlems-vuurwerkverbod-in-2021-zonder-daarmee-onze-buren-te-overvallen/
https://www.google.nl/imgres?imgurl=https%3A%2F%2Fwww.alphasecurity.nl%2Fwp-content%2Fuploads%2F2018%2F06%2FLogo-gemeente-haarlem-300x150.jpg&imgrefurl=https%3A%2F%2Fwww.alphasecurity.nl%2F&docid=tj1cmEt5E8uzFM&tbnid=WTkhPUtO4aDT6M%3A&vet=10ahUKEwihnpTbgfXfAhVSZ1AKHUKQDFgQMwhuKCMwIw..i&w=300&h=150&bih=651&biw=1366&q=gemeentehuis%20haarlem&ved=0ahUKEwihnpTbgfXfAhVSZ1AKHUKQDFgQMwhuKCMwIw&iact=mrc&uact=8


 

Nieuws uit Heemstede 
In de raadsvergadering van 25 juni werden o.a. de vol-
gende besluiten genomen: 

• In te stemmen met een verdiepend onderzoek 
naar de impact van de Coronacrisis in Heemstede 

• Invoering van de ja-ja sticker per 1 januari 2021, 
met het doel om de hoeveelheid ongeadresseerd 
drukwerk (nu gemiddeld 32 kilo reclamedrukwerk 
per huishouden per jaar) en dus de hoeveelheid 
papierafval te verminderen 

 
Helaas moest een besluit over de invoering van het 
Duurzaam Afvalbeleid 2020-2030 en de keuze voor 
bronscheiding door “omgekeerd inzamelen” opnieuw 
uitgesteld worden omdat op enkele concrete vragen 
nog nader onderzoek nodig is. Dit tot onvrede van de 
bewoners uit de pilotwijk Merlenhoven. 

 

Nieuws uit Zandvoort 

De ledenvergadering van PvdA Zandvoort heeft 25 
juni ingestemd met het nieuwe coalitie akkoord. 
Geïnteresseerden kunnen hier het verslag inzien.  
 
“Samen sterk door de crisis” is de titel van het 5-par-
tijen coalitieakkoord waarmee de resterende be-
stuursperiode  (2018-2022) gewerkt gaat worden.  
 
De nadruk ligt op het bijstaan van inwoners, instellin-
gen, organisaties en ondernemers van Zandvoort en 
Bentveld om de coronacrisis het hoofd te bieden.  
Verder zijn er zijn prioriteiten gesteld vanuit de lo-
pende bestuursagenda, een aantal zaken wordt met 
voorrang opgepakt. 
 
In het akkoord staan afspraken over onder meer: 

• realisatie van het nieuwbouwprogramma van 
630 woningen met 30% sociaal, 40% middel en 
30% duur,  

• modernisering van theater De Krocht en 

• beperking van geluidshinder van het circuit voor 
bewoners.  
 

Over de intentie om de bestuursstijl te verbeteren zijn 
goede afspraken gemaakt. Bewoners krijgen nadruk-
kelijk een stem bij te nemen besluiten en worden be-
trokken bij bijvoorbeeld inrichting van de openbare 
ruimte.  
Uitgebreide discussies over welke maatregelen  er 
moeten komen om fors oplopende kosten van WMO  

https://zandvoort.pvda.nl/nieuws/algemene-ledenvergadering-pvda-stemt-in-met-coalitieakkoord/
https://zandvoort.pvda.nl/nieuws/zandvoort-samen-sterk-door-de-crisis/
https://www.google.nl/imgres?imgurl=https%3A%2F%2Fpbs.twimg.com%2Fprofile_images%2F1011939703703113728%2FRVCXqGsg.jpg&imgrefurl=https%3A%2F%2Ftwitter.com%2Fzandvoortaanzee&docid=4tVBGcUInUT6gM&tbnid=gXiSuVrva3YjWM%3A&vet=10ahUKEwixma_DgvXfAhWEYVAKHYXjAl4QMwg-KAEwAQ..i&w=512&h=512&bih=651&biw=1366&q=gemeente%20zandvoort&ved=0ahUKEwixma_DgvXfAhWEYVAKHYXjAl4QMwg-KAEwAQ&iact=mrc&uact=8


 

en Jeugdzorg  in het sociale domein een halt toe te 
roepen hebben geleid tot afspraken over besparingen 
zonder bezuinigingen en zonder te snijden in het voor-
zieningenniveau.  En belangrijke afspraken over duur-
zaamheid, de aanpak van armoede onder jongeren en 
het opvangen van de inkomensval door corona.  
Er komt een coronafonds waaruit investeringen ge-
daan worden om Zandvoort en Zandvoorters sterker 
uit de crisis te laten komen.  
 
De PvdA heeft afgezien van een plek in het college. 
In de laatste raadsvergadering in Zandvoort voor het 
reces is het nieuwe coalitieakkoord aangenomen en 
zijn 3 wethouders van VVD, D66 en CDA benoemd.  
En is een eerste voorstel aangenomen om de moder-
nisering van Theater De Krocht aan te pakken. Met 
PvdA amendement over afspraken om gebruikers bij 
de uitwerking van de plannen te betrekken en de re-
novatie binnen  2 jaar te starten.  

 

Vragen, zorgen of loopt u vast? 
Schakel het PvdA Ombudsteam in! 
Veel mensen lopen vast in de contacten met de over-
heid of andere instellingen. Zij weten niet bij wie ze 
terecht kunnen voor advies, hulp of informatie. Dan 
kan het Ombudsteam wellicht helpen! 
 
Het PvdA Ombudsteam is er voor iedereen uit Bloe-
mendaal, Haarlem, Heemstede en Zandvoort, of u lid 
bent van de PvdA of niet.  
U kunt mailen naar: ombudsteam@pvdahaarlem.nl of 
bellen met 06 - 8214 6612. In reactie daarop wordt u 
uitgenodigd voor een gesprek in ons clubhuis Truus 
Oversteegenstraat 169, Haarlem.  

 

Noteer alvast in de agenda en doe mee: 
 
5 september  10:00 uur fietstocht Rijnland 
6 september  16:00-18:00 uur 
  opening politiek seizoen 2020-2021 en 
  de aftrap van de campagne voor de 
  Tweede Kamerverkiezing in 2021. 

Meer informatie over de afdeling vind je op www.zuidkennemerland.pvda.nl  
Het clubhuis van de afdeling is te vinden op de Truus Oversteegenstraat 169, 2033 MZ Haarlem. 
Deze nieuwsbrief wordt maandelijks rond de 20e verstuurd aan de leden en belangstellenden van de 
PvdA afdeling Zuid-Kennemerland. De eindverantwoordelijkheid voor de redactie ligt bij het bestuur van 
de afdeling. Kopij kan tot de 16e gestuurd worden aan: cobykroon@outlook.com.  
 
Wilt u financieel bijdragen in de activiteiten van de afdeling?  
Een donatie wordt zeer op prijs gesteld en kan worden overgemaakt op rekeningnummer  
NL47 RABO 0375 6116 30 ten name van PvdA Haarlem o.v.v. activiteiten- en campagnebudget. 

 

mailto:ombudsteam@pvdahaarlem.nl
https://zuidkennemerland.pvda.nl/agenda/959/
https://zuidkennemerland.pvda.nl/agenda/opening-politiek-seizoen-en-aftrap-campagne-tweede-kamerverkiezingen/
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
mailto:cobykroon@outlook.com
https://www.google.nl/imgres?imgurl=http%3A%2F%2Fwww.ccnbl.nl%2Fwp-content%2Fuploads%2F2018%2F09%2Fkalender.jpg&imgrefurl=http%3A%2F%2Fwww.ccnbl.nl%2F2018%2F09%2F24%2Freiniging-later-op-de-dag-of-de-volgende-dag%2Fkalender%2F&docid=p2DYv0XrWhthLM&tbnid=4PbT9k5lVmAqBM%3A&vet=10ahUKEwiOpJrQifXfAhXKJVAKHUBeCBYQMwhOKBIwEg..i&w=700&h=511&bih=651&biw=1366&q=kalender&ved=0ahUKEwiOpJrQifXfAhXKJVAKHUBeCBYQMwhOKBIwEg&iact=mrc&uact=8

